
   

Hobøl og Tomter sokn 
 

Møtebok Hobøl og Tomter menighetsråd 15.01.25 
  
  
Konstituering:   
  
Til stede: 
Faste representanter: Ane Frogner Risan, Johnny Spernes, Lisbeth Melvær, Anne-
Grethe Slettevold Meling, Tove Marie Opsahl Halset, Jan Semb Mathisen, Hans 
Vidar Solheim Karlsen, Øyvind Garsjø, sokneprest Svein F Elgvin og daglig leder 
Terje Stenholt   
Vararepresentant Ingebjørg Margrethe Vold Kolstad (møter fast) 
Gjest: Prost Kjartan Bergslid 
 
Åpning ved Øyvind Garsjø: Minnet oss om håpet og spilte av Bjørn Eidsvågs “HÅP”.  
 
Saksliste:    
   
01/25 – Godkjenning av innkalling og saksliste.  
Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes.  

02/25 - Godkjenning av møtebok fra 21.11.24   
Vedtak: Møtebok fra 21.11.24 godkjennes.  
 
03/25 – Oppfølging av visitasforedrag v/ prost Kjartan Bergslid 
Vedtak: Menighetsrådet er utfordret av Borg Biskop på følgende:  

- Hvordan øke antall konfirmanter? 
Økt med 5 fra i fjor (17 → 23). Nasjonale kampanjer og lokale kampanjer 
er brukt. Menighetspedagog har besøkt skoleklasser. Kan det være 
aktuelt å ha med en fjorårskonfirmant eller to som ambassadører ved 
skolebesøk. Flokkmentalitet. Være ute med påmelding før andre 
«Konfirmanttilbud» slippes (HEF)   

- Informasjon om babysang på helsestasjoner, Innbyggertorg osv 
Dette gjøres allerede. Babysang er suksess. 

- Behandling av dåpserklæring 
SATSNINGSOMRÅDE! 

- Strategisk gjennomgang av gudstjeneste-tall 2023 – se om noe kan endres i 
gudstjenesteform, tidspunkt osv. 
Kveldsgudstjenester gir generelt dårlig oppslutning. Det må være et 
tema som trekker folk (sang-gudstjeneste osv.). Tas med i planarbeidet.  
Soknepresten v/s vikar i slike gudstjenester? Tro-Hopp-Kjærlighet er et 
eksempel på annen type gudstjeneste med tema som trekker andre folk 
enn faster kirkegjengere. 
 
 



- Nye samarbeidspartnere i gudstjenestearbeidet 
Bygdekvinnelagene var med på høsttakkefest i 2024. Tradisjonen 
videreføres. 

- Kirkemiddag for store og små 
NMS gjennomførte dette i fjor. Står i diakoniplanen- vet ikke når det kan 
iverksettes. Rekrutterende ift. barnearbeidet og gudstjenestearbeidet. 
Lokaler på Knapstad, Nummestad og Tomter er egnet. Kl. 17.00? 
Ukedag? SATSNINGSOMRÅDE! 

- Se på ordning for kirkeoffer. 
Se på det igjen for 2026. Ta saken opp første møte høsten 2025. 

- Åpent kirketilbud for flyktninger? 
Har invitert til ortodoks påske 2-3 ganger. Har vært tilbud om kirkeskyss 
fra mottaket. Diakoniutvalget v/ Jan tar kontakt med mottaket og Røde 
Kors for å kartlegge behov. Viktig å se alle på mottaket. 
SATSNINGSOMRÅDE! 

- ………………….. 
- Lage avtaler med skolene som gir kontinuitet uavhengig av personer. 

Avtaler er i prosess. Løftes opp på kommunalt nivå ifm. bispevisitas i 
Askim om 2 uker. 

- Samarbeid rundt aktivitet på Innbyggertorg. 
Soknepresten er frivillig på gaming for unge (som privatperson). Flere 
muligheter ift. annen aktivitet. «Sorg-kveld» er planlagt av 
diakoniutvalget i samarbeid med biblioteket. 

- Være til stede der ungdom samles for festing på merkedager (16/5, skoleslutt 
osv). 
«Ingen festing» i soknet. Ungdommen trekker mot Spydeberg og Askim. 

- ……………………. 
 

- Hvordan rekruttere nye frivillige medarbeidere? 
Årsfest/frivillig-fest for alle. Rekruttering ved BBB (nytt tiltak). 
Rekruttering på kirkemiddag når det kommer i gang. 

- Strategisamling team og råd (ansatte og folkevalgte). 
Fokus-kurs lagt på is. Det vi driver med nå er strategiarbeid. 
Givertjeneste til diakonstilling. 

 Utfordrende. Prosjektstilling. Innsamling til stilling er usikkert prosjekt. 
 Møte om givertjeneste på generell basis planlegges. 

- Støtte opp om de som bruker fritiden på egne og andres barn og samarbeid 
med organisasjonene. 
Frivilligfesten er et tilbud til alle – også de som er frivillige i 
organisasjonene. 

- Medarbeideromsorg! 
Ivaretatt ved samling 4. juni sammen med Rådet. «Råd til en» besøk i 
2025? 

- AU lager forslag til flere «SATSNINGSOMRÅDER» til neste møte. 
 
04/25 – Valg av 2 delegater til generalforsamling på Tomter menighetssenter ti. 25.2 
kl. 19.00. 
Vedtak: Anne-Grete og Hans Vidar møter. 
 



05/25 – Utlysning av stilling som organist med hovedarbeidssted Hobøl og Tomter 
sokn. Dokumenter var vedlagt innkallingen. 
Vedtak: Soknepresten ønsker å være med i intervjupnalelet. Innspill til 
stillingsannonsen: Mer tekst/info om kordrift og hvilken type kor som er i soknet. 
Mer presis og korrekt oversikt over instrumenter i våre kiker, kapell og 
menighetshus. Stillingsstørrelse: Det er nødvendig med 80% stilling. Organisten 
inngår i et lite team, og for nødvendig tid til samhandling er det viktig med stor nok 
stillingsprosent. Man vil få flere kvalifiserte søkere. Historisk var det 100% 
organiststilling i soknet (når kor ble tatt ut for ca. 15-20 år siden - ble det 80%). I 
forbindelse med ressursgjennomgangen som nå pågår blir det feil at vårt sokn skal 
redusere stillingsstørrelsen. Befolkningsveksten skjer på vestsiden av Glomma. 
Konkret forslag til stillingsutjevning på sikt/ved endring av personer i stillingene: 
Trøgstad/Båstad- 60% (ikke kor). Spydeberg-70% (ikke kor). Hobøl/Tomter: 80% 
(har allerede kor). Vi har kormedlemmer som er bosatt i Spydeberg. Dersom 
stillingsstørrelsen opprettholdes slik vi ber om, vil det fortsatt i perioder være mulig 
for «vår organist» å spille til gravferder i andre sokn når presset er mindre i 
Hobøl/Tomter. 
Menighetsrådet ber om at administrasjonen tar vedtaket til etterretning. Dersom det 
ikke skjer, ber vi om at vårt vedtak legges fram for kirkelig fellesråd. 
    
 
06/25 - Høringssvar til IØKF vedrørende ressurser og verdier.  
Vedtak: Utsettes til neste møte. 
 
07/25 Brannvernkurs 23.01. Invitasjon var vedlagt innkallingen. Hvem deltar? 
Vedtak: Ingen fra rådet har mulighet. Svein spør Berit Dingstad. Hans Vidar spør 
Ellen Brødholt.  
 
08/25 – Orienteringssaker: 
 
Nytt fra «utvalgene»: 
Gudstjeneste -  
KULU – Møtes tidlig i februar. 
Diakoni – 9. mars er det misjonsgudstjeneste på TMS. 25. mars er det temakveld 
med «barn og sorg». Garder begravelsesbyrå og representant fra biblioteket 
kommer. Soknepresten likeså. 
God Tone – Det holdes litt liv i koret. Skal møtes 23.01. Skal være med på 
prosjektkor sammen med Moments. Forsangertjeneste i gudstjenester kan være 
aktuelt. Øyvind er i dialog med «fast vikar» Nojus Apynis. 
Byggekomiteen kirkestallen – møtes i stallen 16.01.2025 kl. 16.00 sammen med 
prosjektleder Terje og håndverker Daniel. Kjøkkenet har førsteprioritet. Ramme fra 
kirkelig fellesråd på kr. 100.000, - for 2025. 
Soknepresten - Status Tro-Hopp-Kjærlighet 9.2: Trenger 3 personer til «kirkekaffe» 
(bakst m.m.). 
MR-leder: Kirkekaffeverter på plass for alle gudstjenester framover. 
Siste nytt om årsfesten 8.4.25: Tore Thomassen kommer. Mer info fra komiteen 
kommer så snart som mulig. 
Fellesrådets representant: Arbeidet med minnelund på Tomter gravplass 
iverksettes i år. Rislingsanlegg og benkeflytting-saken i Hobøl kirke er i prosess. 



Reduksjon av kostnader for annonser i Smaalenene avis er på tegnebrettet. 3 
utgaver av Kime i 2025. Ikke penger til prestevikarer ved sykdom og permisjoner. 
Daglig leder: Nytt om lagringspose for messehakel: Intet nytt- i prosess. 
Gave på kr. 2000,- fra Ytre Hobøl Bygdekvinnelag mottatt 16.9.24. Takk sendes. 
Statistikken for 2024 er klar– legges ved møteboken. Er (også) prosjektleder for 
teleslynge til bygg i IØKF som mangler slikt. Håper å starte opp i vest. Kartlegging 
skal foretas. 
 
09/25 – Eventuelt 
 

- Soknepresten: Møteplan – mulig å endre til møter på torsdager igjen? AU 
kommer med forslag til nye datoer. Oppdatering: AU har vedtatt et ekstra 
møte 15. mai. Ellers er møteplanen som den er vedtatt. Alle møtene 
holdes i Kirkestallen dette semesteret. 

- Prosten: 3-sokns-sommersamarbeidet om sommeren: Ansatte og 
menighetsrådene i Skiptvet og Spydeberg er fornøyd med ordningen. Ønsker 
ytterligere dokumentasjon fra Hobøl og Tomter der misnøye med ordningen ut 
over tidligere vedtak legges fram, Vedtak sak 47/24: Det er ønske om en mer 
rettferdig fordeling av gudstjenestene i området gjennom disse 8 ukene. Det bør 
etterstrebes mindre ulempe for Hobøl og Tomter sokn, ved for eksempel å tekke inn 
Askim sokn i fordelingskabalen. 

- Sak fra Jan Mathisen om bruk av undervisnings-stillingen til kontinuerlig 
arbeid forberedes til neste møte.  

 
Hobøl/Tomter 15.01.25 
  
  
  
Anne-Grete Slettevold Meling   Terje Stenholt  
Leder       Sekretær/Daglig leder  
 

 


